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CDA Alkmaar 

Uitnodiging 
Algemene 
Ledenvergadering

Wij nodigen u allen uit om aanwezig te zijn op maandag 30 mei om 19:30 uur op de ALV. 

Deze zal plaats vinden te Alkmaarse Poort, Omval 72. 

De agenda is als volgt:

1. Verslag ALV 11 december 2021 
2. Vaststelling jaarcijfers 2021 met toelichting kosten campagne
gemeenteraadsverkiezingen. 
3. Berichten van bestuur
4. Afscheid van Iris Zeijlemaker als fractievoorzitter en gemeenteraadslid. 
5. Fractie aan het woord o.a. collegevorming
5. Wethouder aan het woord
6. Leden aan het woord
7. Afsluiting
8. Borrel op de toekomst! 

Dit keer in de Nieuwsbrief:

Nieuwsbrief             Alkmaar

Uitnodiging ALV
 Van de Voorzitter
 Van de Wethouder
Van de Secretaris 



Verkiezingen 2022 gemeenteraad Alkmaar 
Jan Nagengast - voorzitter 

Het is al weer even terug maar het is de moeite waard om even de aandacht te vragen voor
onze geslaagde verkiezingsprogramma. Geslaagd vanwege originaliteit en grote publiciteit;
zelfs meermalen nationaal.
De campagne concentreerde zich op woningbouw en dan met name op de locatie
Stompetoren West. U weet het een mooie locatie tussen Stompetoren en Alkmaar waar in het
verleden een meedenkende provincie van oordeel was dat daar meer dan 450
grondgebonden woningen konden gebouwd worden. Dit ter ondersteuning van de
levendigheid van Stompetoren. Twee jaar geleden werd het gebied echter tot bijzonder
provinciaal gebied verklaard ter ondersteuning van biodiversiteit etc.
Na een flinke lobby richting het landelijke CDA konden we de kersverse minister voor woningen
en ruimtelijke ordening Hugo de Jonge ontvangen. Natuurlijk werd de minister naar
Stompetoren West gebracht en daar ontlokten wij hem de uitspraak dat wel degelijk de randen
van steden en dorpen gebouwd moest worden, wilden wij de doelstelling kunnen halen van
100.000 nieuwe woningen per jaar.  Voor voldoende pers was die uitspraak belangrijk nieuws.
Mede door deze publiciteit kwam de Hofbar langs en zorgde ervoor dat onze Gosse op
landelijke TV kwam. 
Een ander idee, ja van de lijsttrekker zelf, was als Luther naar Haarlem te gaan en op de deur
van het provinciehuis, net als Luther, regels aan te geven waardoor bouwen aan de randen van
gemeenten mogelijk werd. Ook hier was nationale TV aanwezig en Hart van Nederland. Dit
alles vlak voor de verkiezingen onderstreept de opmerking van een goede campagne.
Niet te vergeten zijn verder de grote displays langs de randweg, de advertenties in de krant en
de grote inspanning van Ilja Jonk om ons bekend te maken op de moderne sociale media. Dit
zelfde geldt voor de inspanningen van Frits Jonk en Simon Ruiter in de buitengebieden of wel
het landelijk gebied met persoonlijke posters, advertenties in de Uitkomst etc.
Zijn wij tevreden met de resultaten van de verkiezingen? Gedeeltelijk zijn wij dat. Ondanks een
goede campagne toch een beperkt verlies dat wel resulteerde in een zetel verlies. Onze
kandidaten in de buitengebieden hebben prima gescoord en in sommige gebieden zelfs tegen
de helft van het aantal stemmen. In stad zelf viel het tegen. Ondanks een algemeen oordeel
van een goede campagne en bekendheid van onze kandidaten heeft dat onvoldoende geleid
tot een stem op onze partij. Men gaf wel aan een bepaalde mate van sympathie over onze
opstelling en onze kandidaten, maar het imago van het CDA door landelijke perikelen
weerhield menig een om toch op ons te stemmen.
Op de Algemene Ledenvergadering op 30 mei zullen wij er verder op in gaan en een toelichting
geven op het campagnebudget. 



Campagne foto's



Wat speelt er in Alkmaar:    
Robert te Beest - Wethouder

Zo aan het eind van deze collegeperiode schrijf
ik u over enkele actualiteiten. Allereerst maken

we vooruitgang in Alkmaar met duurzame
mobiliteit. Samen met provincie en andere

partners gaan wij op de stationslokaties
(centraal en noord) experimenteren met

mobiliteitshubs. Een plek waar alle vormen van
mobiliteit en logistiek samen komen zoals

(deel)auto’s, fiets, trein, logistieke overslag e.d. 
 Een nieuwe stad met 15.000 extra woningen
vraagt om een nieuwe manier van kijken naar
duurzame mobiliteit. De stad is dus niet alleen
qua woningbouw, maar ook qua mobiliteit in

transitie. 

Ook de Herstructurering van De Laat is in volle
gang. Een aantrekkelijk winkelgebied wordt een

nieuwe impuls gegeven en aanvullend word
opnieuw gekeken naar de fietsstromen door

onze binnenstad heen. De Laat wordt groener,
en daarmee wordt er een bijdrage geleverd

aan het klimaat adaptief inrichten van dit
winkelgebied. Tegelijkertijd spelen er een

aantal verkeerskundige vraagstukken in de
binnenstad die met een moderne blik opgelost
dienen te worden. De mobiliteitsstrategie biedt
ons een uitstekende kans om onze binnenstad

toekomstproof te maken.

Alkmaar is een sociale gemeente. En dit moet
wat mij betreft zo blijven. Alkmaar heeft de

opvang van Oekraïners vorm gegeven door op
verschillende plekken onderdak te bieden. De

Oekraïne crisis stelt ons voor nieuwe
uitdagingen. Niet alleen op het gebied van

ruimhartige opvang, maar ook vraagstukken als
de energietransitie krijgen nieuwe betekenis en
impuls. Mijn uitgangspunt is dat het CDA staat
voor de opgaves die op ons afkomen en dat wij
die met een humane manier tegemoet treden.

Want we laten mensen niet in de kou staan.
 
 

De afgelopen maanden ben ik intensief in
gesprek geweest met de belangenorganisaties

van de Landbouw. Hoofdonderwerp is de
verkeersveiligheid. Agrarische voertuigen
worden steeds groter. In de dorpen en in

Alkmaar wordt het steeds moeilijker om daar
veilig te rijden. Met de regio en de provincie

proberen we hiervoor oplossingen te vinden.
Hiervoor hebben we echter ook de

medewerking nodig van Rijkswaterstaat. We
blijven daarom gezamenlijk lobbyen om voor

zowel de agrarisch ondernemers als onze
inwoners het verkeer veiliger te maken.

 
 



Het meeuwenbroedseizoen is weer aangebroken. Jaarlijks voor veel mensen een bron van
onrust. Gemeente Alkmaar heeft als eerste gemeente een zogenaamde ontheffing
ontvangen. Onder zware voorwaarden en onder begeleiding van ecologen mogen we bij
zware overlast ingrijpen. We gaan dit seizoen hiermee beginnen en hopen dat we zo een
bijdrage leveren aan enerzijds een goed meeuwenbestand en anderzijds aan het
terugdringen van overlast.

Heeft u ze gezien? De bloemen op het Bolwerk. Vanuit het 7 puntenplan is ingezet op extra
investeren in onze mooie parken. Dit om het gebied nog aantrekkelijker te maken voor
bewoners en toeristen. Zo hebben we weer een stap gezet in het aantrekkelijk maken van
onze stad.

Tot slot boeken we vooruitgang met het vergroenen van schoolpleinen. Een al langer
gekoesterde wens vanuit de gemeenteraad. Samen met stadswerk en de scholen maken
we afspraken om de schoolpleinen te verfraaien. 

Zomaar wat onderwerpen die de afgelopen tijd aandacht vragen. Er is nog zoveel meer,
maar dan wordt dit stukje veel te lang. Maar mocht u vragen hebben over een onderwerp,
dan staat het u vrij mij te bellen in zal ik u verder informeren.

Met een hartelijke cda groet,

Robert te Beest



Jelle Groeneveld - De secretaris 

CDA Alkmaar door de jaren heen:

Begin 2020 werd mij gevraagd  tijdelijk secretaris van het CDA-Alkmaar te willen zijn.
Dit mede met het oog op een mogelijke samenwerking van  en met de regionale CDA-
afdelingen. De noodzaak daarvoor was duidelijk: maatschappelijke veranderingen in
de samenleving, andere beleving van  de  politiek en ook de rol van de politiek zelf, 
 maar vooral de daarmee samenhangende terugloop van de ledenaantallen van
politieke partijen.
Nu 27 maanden en vooral een heftige Corona-pandemie verder mag ik er nog steeds
zitten, en is de noodzaak om meer regionaal te denken en te handelen groter dan
ooit. Onlangs waren mijn vrouw en ik op bezoek bij Titia en Henk Bijlsma en dat is
toch een bijzonder moment. In de gemeente Oudorp komen wonen in 1970, werd ik
door haar in 1971 lid gemaakt van de Anti Revolutionaire Partij en mocht ik ook bij
het bestuur van de ARP aanschuiven. Gelukkig was er toen al een VCP of wel de
Verenigde Christelijke Partijen in de gemeenteraad van Alkmaar, die in 1980  landelijk
tot het CDA werd.
Mevrouw Bijlsma zat vele raadsperioden in de gemeenteraad en zij heeft
nadrukkelijk haar stempel op met name Alkmaar-Noord gedrukt, maar zij was dus
ook druk met ledenwerving.  Zij gaf mij bij ons bezoek een klein notitieboekje met
daarin het ledenbestand van de ARP tot en met 1975. Het is heerlijk om al die oude
namen terug te zien en ook nog velen die er niet meer zijn te herkennen, maar het
ging toen dan ook om ruim 230 ARP leden.  En als je dan nu ziet dat ons CDA-Alkmaar
nog maar 120 leden heeft, dan is de teloorgang van de politieke partijen getalsmatig
wel heel duidelijk. 
Politieke betrokkenheid was in die tijd heel gewoon. Charles Kappen (KVP), Wim van
Steenbergen (CHU) en steller (ARP) schreven in 1974 een programma Bevordering
Belangen Regio Alkmaar.  In de VCP-vergadering werd dit BBRA overigens door
Schout bij Nacht Reeser bestempeld als het werk van 3 wilde jongens, maar de
betrokkenheid was breed aanwezig en heel veel leden deden mee.
Voorgaande overziende was het goed dat het CDA-Alkmaar in 2020 het initiatief nam
voor de samenwerking van de regionale CDA-afdelingen. Vooral door de
gemeenteraadsverkiezingen en ook Corona is dat niet van de grond gekomen, maar
nu het politieke landschap verpulverd is tot 13 partijen in de Gemeenteraad van
Alkmaar en 19 partijen in de Tweede Kamer wordt het tijd voor een serieuze
heroriëntatie.  Daarom zullen wij dan ook alle CDA-afdelingen in Noord
Kennemerland uitnodigen om te komen tot vergaande vormen van samenwerking, zo
mogelijk één regionaal CDA.


